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PROTOKÓŁ NR 24/2008 
POSIEDZENIA KOMISJI OCHRONY CYWILNEJ,  

ZAGROśEŃ NADZWYCZAJNYCH I ADMINISTRACJI ZESPOLONEJ  
z dnia 15.12.2008 r. 

 
 
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 14.15 i trwało do 14.45, a odbyło się w siedzibie Starostwa 
Powiatowego w Gryfinie. W posiedzeniu udział wzięło 3 członków komisji (lista obecności - 
zał. nr 1) oraz Starosta Gryfiński Wojciech Konarski, Sekretarz Powiatu Barbara Rawecka, 
Skarbnik Powiatu Izabela Świderek. Posiedzenie otworzyła, stwierdziła quorum i obrady 
poprowadziła Przewodnicząca Komisji Ochrony Cywilnej, ZagroŜeń Nadzwyczajnych  
i Administracji Zespolonej Gabriela Kotowicz. Głównym punktem posiedzenia było zajęcie 
stanowiska przez radnych w sprawie projektów uchwał na XXV sesję Rady Powiatu w Gryfinie. 
 
Porządek obrad 24 posiedzenia Komisji Ochrony Cywilnej, ZagroŜeń Nadzwyczajnych  
i Administracji Zespolonej został przyjęty (porządek obrad – zał. nr 2). 
 
Protokoły nr 22 i 23 posiedzenia Komisji Ochrony Cywilnej, ZagroŜeń Nadzwyczajnych  
i Administracji Zespolonej zostały przyjęte jednogłośnie. 
 
Ad. Informacja Naczelnika Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa dot. 
składowania odpadów komunalnych, spalarni odpadów w Schwedt oraz likwidacji 
mogilników na terenie powiatu. 
 
Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Lucyna Krzemińska 
powiedziała, Ŝe na terenie województwa zachodniopomorskiego zlokalizowano  
i zidentyfikowano 28 miejsc gromadzenia przeterminowanych pestycydów. Na terenie 
województwa zbudowanych było 40 migilników, z czego do usunięcia pozostało 28. Ostateczny 
termin zlikwidowania mogilników to 31 grudnia 2010 roku. Na terenie powiatu pozostałe 
mogilniki znajdują się w Kurzycku (Gmina Mieszkowice) oraz Barnkowie (Gmina Chojna). 
Likwidacja ich naleŜy do właścicieli czyli Gminy Mieszkowice oraz Nadleśnictwa Chojna.  
 
Starosta Gryfiński Wojciech Konarski zobowiązał Panią Naczelnik do wystąpienia  
do Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska z zaleceniem zbadanie mogilników  
z terenu powiatu pod względem ich szczelności i stworzenia monitoringu gleby i okolicznych 
wód. 
 
Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Lucyna Krzemińska 
odpowiedziała, Ŝe wstępnie są zarezerwowane środki w planie PFOŚiGW na badanie gleby. 
Zamknięte składowiska odpadów znajdują się w Dębogórze (Gmina Widuchowa), Kunowie 
(Gmina Banie), Czarnołęce (Gmina Trzcińsko-Zdrój) i Moryniu. W Starym Czarnowie nie ma 
składowiska. Istniejące to Gryfino, Kurzycko, Kaliska, Lubiechów Górny, Drzesz. Pani 
Naczelnik dodała, Ŝe zmieniły się przepisy, Rozporządzenie mówi o tym, Ŝe jeŜeli jest 
przyjmowanych więcej jak 10 ton odpadów na dobę, a pojemność składowiska większa niŜ 
25 000 m3 to takie składowisko musi uzyskać pozwolenie zintegrowane i podlega pod 
Marszałka. Tak jest w Gryfinie, Kaliskiej i Lubiechowie Górnym (w trakcie realizacji). Czynne 
składowiska mają przewidywany rok zakończenia składowania na 2009 - 2012 rok. Koncepcja 
Krajowego Planu Gospodarki Odpadami zakłada tworzenie związków i zakładów 
zagospodarowania odpadami. Do tej pory były trzy wersje 5, 7, 9 takich zakładów na terenie 
województwa, a we wrześniu podano informację o 6 takich miejscach. Lokalizacja zakładu  
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do którego Powiat Gryfiński byłby przypisany to Pyrzyce. Od początku Zarząd Powiatu 
negatywnie opiniował powyŜszy plan.  
 
Starosta Gryfiński Wojciech Konarski dodał, Ŝe negatywne opiniowanie wynikało z kosztów 
transportu wynikających z odległości woŜenia odpadów do Pyrzyc, wskazano bardziej centralne 
połoŜenie oraz bliskość Elektrowni Dolna Odra. Starosta dodał, Ŝe zgłaszane były takŜe 
sprzeciwy i protesty ze strony polskiej jeŜeli chodzi o powstanie Spalarni w Schwedt, mimo 
których ta inwestycja jest kontynuowana przez inwestora niemieckiego.  
 
Ad. Analiza i opiniowanie projektów uchwał na XXV sesję Rady Powiatu w Gryfinie. 
 
Sprawozdanie Przewodniczącego Zarządu z prac Zarządu Powiatu w okresie między sesjami 
i wykonanie uchwał Rady Powiatu w Gryfinie. 
 

Komisja przyjęła sprawozdanie. 
 
1. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie ustalenia najniŜszego 

wynagrodzenia zasadniczego oraz wartości jednego punktu dla pracowników 
samorządowych zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych pomocy społecznej 
prowadzonych przez Powiat Gryfiński (druk nr 2/XXV); 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 

(przy 3 za, 0 wstrzymujący się, 0 przeciw). 
 
2. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyraŜenia zgody na zbycie 

nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Gryfińskiego (druk nr 3/XXV);  
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 
(przy 3 za, 0 wstrzymujący się, 0 przeciw). 

 
3. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie uchwalenia Wieloletniego 

Programu Inwestycyjnego dla Powiatu Gryfińskiego edycja VI na lata 2009 – 2014 
(druk nr 4/XXV);  

 
Starosta Gryfiński Wojciech Konarski omówił zestawienie zadań inwestycyjnych na lata 
2009 - 2014 według załącznika do projektu uchwały.  
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 
(przy 3 za, 0 wstrzymujący się, 0 przeciw). 

 
4. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie zmieniający uchwałę Nr XIX/211/2008 Rady 

Powiatu w Gryfinie z dnia 29.05.2008 r. w sprawie aktualizacji planu przychodów  
i wydatków Powiatowego Funduszu Gospodarki Zasobem Geodezyjnym  
i Kartograficznym (druk nr 5/XXV);  

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 

(przy 3 za, 0 wstrzymujący się, 0 przeciw). 
 
5. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany budŜetu powiatu  

na 2008 rok (druk nr 6/XXV);  
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Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 
(przy 3 za, 0 wstrzymujący się, 0 przeciw). 

 
6. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu 

Gryfińskiego na 2009 rok (druk nr 7/XXV);  
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 
(przy 3 za, 0 wstrzymujący się, 0 przeciw). 

 
Ad. Opracowanie planu pracy Komisji na 2009 rok. 
 
Przewodnicząca Komisji Ochrony Cywilnej, ZagroŜeń Nadzwyczajnych i Administracji 
Zespolonej Gabriela Kotowicz zaproponowała, aby członkowie komisji składali propozycje  
do planu pracy drogą e-mailową do Biura Obsługi Rady i Zarządu do końca roku.  
 
Posiedzenie zakończono. 
 

Protokół sporządziła: 
 
Dominika Konopnicka 
 
 Przewodnicząca Komisji 
 
 Gabriela Kotowicz 
 
 
 


